
Geachte Raad, 

We hebben u een brief gestuurd met achtergrondinformatie over onze 
vereniging.   

Ik hoop dat u daar kennis van heeft kunnen nemen en daaruit afleidt dat we 
intussen allang een gewone vereniging zijn van gewone Zwollenaren, zoals 
dat ook voor tennis en hockey geldt.  Vroeger ook immers ook elitaire 
sporten. Golf is in snel tempo populairder aan het worden. Steeds meer 
Zwollenaren ontdekken golf als een erg leuke sport of recreatieve bezigheid.  

Als je alle leden meetelt, zijn we de grootste sportvereniging van Zwolle, 
meer dan 1700 leden. We zijn ook een bloeiende vereniging waar sport, 
recreatie, ondernemers die netwerken in een gezellige ambiance in ons 
clubhuis samenkomen: laagdrempelig en gastvrij. 

We zijn ook een ongewone vereniging, omdat je bij ons van jong tot zeer oud 
kan sporten:  van 8 tot 88.  En waar bijna 700 senioren ouder dan 60 jaar 
elke week en soms elke dag een plek vinden voor ontmoeting,  gezelligheid 
en beweging in de natuur. Goed voor hun gezondheid en een medicijn tegen 
de toenemende eenzaamheid in de samenleving, ook in Zwolle.  Ons 
clubhuis fungeert min of meer als een buurthuis.  

Er worden jaarlijks 60.000 rondjes van circa 5 km gelopen.  Dat is 300.000 
km beweging in de natuur en dichtbij de stad.  

We staan langzamerhand op het punt dat we de toegang tot de club moeten 
sluiten, omdat we aan onze grenzen zitten van onze capaciteit. En we willen 
geen mensen uitsluiten.  

Daarom is deze operatie urgent en belangrijk.  En Is het niet een sociale en 
maatschappelijke verantwoordelijkheid van de overheid om bewegen, 
gezondheid, welzijn en sociale cohesie te bevorderen, waar dat kan?  

We zijn ook een ongewone vereniging: omdat we circa 70 ha park- en 
recreatielandschap aan de rand van de stad beheren, waarvan 40 natuur en 
water: door ons ontwikkeld en beheerd voor de stad:  

- Met veel biodiversiteit: meer dan 120 verschillende vogels en meer 
dan 200 verschillende plantensoorten, (zie overzicht).   

- Met CO2 opname, en geen ammoniak, methaan, nitraat of 
fosfaatuitstoot en pesticiden vrij  



- En we leveren een actieve bijdrage aan de sponswerking van het 
buitengebied door middel van wateropvang in vijvers en poelen en 
drassige gebieden in combinatie met de wetering van het waterschap.  

Ongewoon zijn we ook, omdat u in het verleden heeft bepaald dat we de 
natuur zelf moeten ontwikkelen, beheren en betalen. Voor een 
sportvereniging ongewoon.   

Het belang van natuur-, klimaatmaatregelen en waterberging neemt alleen 
maar toe, ook in dit gebied. En in combinatie met de behoefte aan meer 
recreatie, en wellicht verstedelijking en onze uitbreidingsbehoefte  is er echt 
de noodzaak van een integrale aanpak en regie.  

Met een gebiedsuitwerking wordt er integraal gekeken en regie genomen om 
de belangen en voornemens van de verschillende overheden in samenhang 
te bezien, ipv naast en achter elkaar met het risico van suboptimale 
oplossingen. 

Uiteindelijk wordt u, met deze gebiedsuitwerking in staat gesteld tot een  
integrale afweging te komen voor de best passende toekomst voor dit 
gebied,  in plaats van telkens  te reageren op losse initiatieven en verzoeken. 
Dat kost misschien nog wel meer tijd. Deze gebiedsuitwerking vormt ook zo 
een belangrijke bouwsteen voor de te actualiseren omgevingsvisie. Werk 
met werk maken dus.   

We zijn daarom verheugd dat na zorgvuldige afweging het college tot de 
conclusie is gekomen dat het goed is om dit proces te starten en deze 
samenwerking aan te gaan. En er is al veel onderzoek en onderliggend 
materiaal beschikbaar, waardoor we snel tot concrete resultaten kunnen 
komen. Daarmee hoeft dit traject niet langdurig en veel capaciteit te vragen.  

Tot slot,  je kan nog zo zulke mooie plannen maken, maar als je geen grond 
hebt dan kan je nog niks. En buurman’s grond komt maar 1 x te koop heb ik 
altijd geleerd. En die kwam te koop, zonder dat we financiele mogelijkheden 
hadden om te kopen, ook de gemeente en provincie wilden of konden niet. 
Daarom hebben een aantal ondernemers samen die grond gekocht en 
ondergebracht in een stichting om grip te houden op de grondposities rond 
de golfbaan en deze ten dienste te stellen aan de vereniging.  

Ik sluit af.  Ik hoop van hart dat u uw zegen wil geven aan dit proces. We 
beloven u: de stad wordt er mooier, groener, schoner en gezonder van.   


